
 

   

 
Notulen dialoog 
 

Molenweg 5 Hoogeloon 
 

Datum -5 nov  
Aanwezig Siem A Sjoe, Molenweg 7, Henk Gooskens, Heuvelseweg 24, Silvia 

Reiche, Breestraat 11, Jos en Tonigue Geerts Molenweg 10, Kris en 
Marjon Waterschoot Molenweg 3A, Kees Meulenbroeks, Breestraat 20, 
Piet Beijsen, Breestraat 7, Ben van Rooij, molenweg 12  

Afwezig - 

Notulen - 

Duur / Aanvang 20.00 tot 21.15 uur  
_______________________________________________________________________ 

 

 
1. Opening 

Helmuth van Meer heet alle aanwezigen welkom. Anton van Zeeland geeft aan dat van het  
dialoog een kort verslag wordt gemaakt en dit aan alle aanwezigen via de mail wordt 
verstuurd. 
 

2. Toelichting omgevingsdialoog 
Anton van Zeeland licht aan de aanwezigen toe waarom deze omgevingsdialoog 
plaatsvindt. Het gesprek vindt plaats om de buurt in een vroeg stadium te informeren en te 
betrekken bij de voorgenomen bedrijfsontwikkeling van de locatie aan de Molenweg 5 in 
Hoogeloon. Anton van Zeeland licht het inhoudelijk plan toe en de aanwezigen kunnen 
hierop reageren. Dhr. van Meer bekijkt dan of ze iets met de opmerkingen kunnen doen. 
Er wordt een verslag gemaakt dit wordt naar alle aanwezigen rondgestuurd. Eventuele 
opmerkingen of aanvullingen kunnen later worden verwerkt of bijgevoegd. Dit verslag is 
een onderdeel van de aanvraag. De gemeente neemt het besluit of de voorgenomen 
ontwikkeling voldoet aan alle wettelijke bepalingen en of ze mee willen werken aan de 
voorgenomen ontwikkeling. Het gesprek heeft geen juridische consequenties, niet voor de 
omgeving en niet voor familie van Meer. Iedereen behoudt zijn rechten en is ook vrij om 
alsnog te reageren in de vergunningprocedure. 
 

3. Toelichting voorgenomen ontwikkeling 
Helmuth van Meer geeft aan het bedrijf uit te willen breiden naar maximaal 1597 zeugen. 
en circa 5700 gespeende biggen. 
  

4. Vragen en opmerkingen uit de omgeving 
Doordat de oude stallen worden afgebroken en de reeds gerealiseerde stallen worden 
verlengd was de buurt over het algemeen erg positief over deze ontwikkeling. Hierdoor zou 
immers de geur, ammoniak en stof fors afnemen.  Het werd zeer positief ervaren van de 
buurt dat na realisatie van de laatste nieuwbouw de oude stal op de luchtwasser is 
gekoppeld. Waardoor geluid en geur sterk afgenomen is. Zij hebben dat nu ervaren en 
vinden de voorgenomen uitbreiding geen probleem.  
 
Om vooral de bewoners van de Molenweg 7 tegenmoet te zien heeft dhr. van Meer 
besloten om van zijn huidige vigerende vergunning waarbij de biggenstal aan de 
rechterkant is gesitueerd verplaatst wordt naar de linkerkant vanuit de weg gezien. Hiertoe 
is een tijdrovende ruimtelijke procedure opgestart. Ook  de bewoners van de Molenweg 7 
vinden het jammer dat de procedure nu zolang gaat duren.  
 
De enige kanttekening die deze avond aan bod kwam was het geluid dat geproduceerd 
wordt door de zeugen en naar buiten komt door de lichtstraat. Dhr. van Meer gaat bekijken 
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of hij hier iets aan kan doen, door bv een geluidswal of extra geluidsisolatie. Als straks dit 
gedeelte ingepland dient te worden.  
 

  
 
 
 

5. Evaluatie 
De aanwezigen vinden het prettig dat op een open manier wordt toegelicht wat de plannen 
van de dhr. van Meer zijn. Ze vinden het daarnaast fijn dat in de plannen rekening wordt 
gehouden met de omgeving. 
 

6. Sluiting  
Rond 21.15 uur wordt de officiële bijeenkomst gesloten en begint het informeel gedeelte. 
Helmuth. van Meer heeft iedereen bedankt voor hun aanwezigheid. 









ERROR: undefined
OFFENDING COMMAND: eexec

STACK:

/quit 
-dictionary- 
-mark- 


